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Vorbasse Lokalråd 
 

  

Ugedag: Torsdag Dato: 15.10.2015 Fra: 18.30 Til: 21.00 

Mødested: Lars Okholm, Sorgenfrivej 

Deltagere:  
Charlotte Fyhn Milland, Lars Okholm, Erik Nielsen, Ole Gram, Arne Spangfort Christensen, Jørn Poul-

sen 

Evt. andre deltagere:  

Evt. fraværende: Stine Høgholt 

Referent: Charlotte Fyhn Milland 

De grå felter er mødereferat. 

 

Dagsorden: 
 

 

1. Gennemgang af referat fra sidste møde 

 Referatet er gennemgået. 

2. Velkomstkurv status 

 Der er solgt et hus på Nørrebyvej, og de er berettiget og skal have en kurv.  

Vi har drøftet mulighederne for, at det kunne være et underudvalg vedr. velkomstkurven. Lars har 

sagt ja til at være en del af dette udvalg. Listen over erhvervsdrivende, der er givere til kurven, skal 

det nye udvalg sørge for at revidere.  

Bosætningskoordinatoren i Billund kommune har positivt omtalt til medier, hvordan vi her i Vor-

basse har en velkomstminister, der kommer med velkomstkurv. 

3. Vorbasse.dk 
 Brugeraften for den nye hjemmeside, vorbasse.dk, bliver onsdag den 4/11-2015  kl.19, Erik vil høre 

om der plads til arrangementet i fritidscentret.  

Inger har brug for noget software til brugen for vorbasse.dk. Erik tager kontakt til Jeppe omkring 

hvad hun har brug for, af fotoredigering, med hotlinepakke og ny office pakke. 

4. LAG projekt shelter område 

 Der er forespurgt på 3 tilbud. Og vi regner med at projektet løber op i ca 150.000 for 3 shelters 

(ca. 18 pers.), bål-hus, grill, et formuldningstoilet og vand. 

Ole og Stine henter byggetilladelse fra Billund Kommune når tilbuddene er indhentet. De træffer 

afgørelsen over hvilket tilbud, der er det bedste. Herefter kontakter de LAG og Landdistriktsfonden 

for at søge midler. 

5. Billund kommunes Landdistriktspolitik 

 Vi har løbet den igennem og drøftet budskaberne i den nye politik og vi tager den til efterretning. 

6. Revision af helhedsplan 

 Revisionen vil finde sted sideløbende med det store byfornyelses projekt. Områdefornyelse. 

7. Logo & brevpapir 

 Ole har haft kontakt til Mette Voldmester, og de arbejder med, hvad et logo kunne være. 

8. Ressourceplan Billund kommune 

 Ole har lavet et udkast til et høringssvar, vi har gennemgået det, Ole retter det til og det er beslut-

tet, at det er med på mødet på tirsdag. 

9. Nyt fra Landdistriktsråd 

 Der er i landdistriktsrådet, et turismeprojekt, der ikke er afsluttet, og derfor er nye initiativer sat 

på standby.  

Marlene, landdistriktskoordinator, forventer møder med de enkelte lokalråd og landdistriktsråd om 

implementering af den nye landdistriktspolitik. 

10. Nyt fra koordinationsudvalg 

 Projekt sundhedshuset er stoppet, man mener man har været lidt for forud sin tid. 

Koordinationsudvalget har taget kontakt til børnerådet, hvor man beder dem overveje muligheder-
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ne, at placere sig i Byernes landsby, Vorbasse. 

11. Hjertestarter projekt 

 Vi har ikke modtaget nok frivillige, til at deltage i kurset. På tirsdag vil det blive taget med på bor-

germødet. 

12. Turisme projekt 

 Jørn laver en liste over hvem der er interessenter fra Vorbasse, at deltage i turisme projektet, ud-

stukket fra landdistriktsrådet. De vil herefter blive indbudt til et møde i den kommende tid. 

13.  6623 rundt 

 Vi har vendt løst og fast. 

14. Næste møde 

 Torsdag den 10. december kl 18.30, hos Charlotte. 

15.    Evt.  

 Ingen. 

 

 
 

 


